

**Närvarande:**

Magnus Holmstam, Mathias Lindberg,
Helen Kyller Mård, Malin Engdahl,
Isabelle Andersson, Anna Hazard, Ella
Kjaer och Fanny Bergström

Frånvarande:

Kansliet/Johanna Malmberg

Distribution www.laget.se SK Iron (Fotbollssektionen)

	Detta protokoll innehåller även anteckningar från 2023-10-16	Ansvarig/Klart
1.	Mötet öppnas	
2.	Genomgång av tidigare protokoll	
	Genomgång av tidigare protokoll görs vid respektive punkt. <i>Kursiv text avser tidigare protokoll.</i>	
3.	Ansvarsområden för lagen	
	<i>Behöver komma igång tidigare framöver, innan fotbollssäsongen är slut.</i>	MH
	<i>Lagföräldrar som hjälper till med olika uppgifter i lagen. Information behöver ses över, information ledare, ligger under laget.se. Påbörjat kolla igenom dokument och mer information kommer.</i>	AH/IA
4.	Fotbollsskolan	
	<i>Se över om betalning till ledarna för fotbollsskolan kan ökas. I år var det 2 ungdomar men det skulle vara bra om det kan vara 2 vuxna och 2 ungdomar. Hur ser ekonomin ut till nästa år.</i> <ul style="list-style-type: none">Ersättningsnivån är beslutad och 2 vuxna kommer finnas i klubblokalen.Köpa in första hjälp-kit, västar och koner. Inventering av lokalen behövs för att se över vad som finns och vad som behöver köpas in. Fotbollsskolan har en egen budget enligt Mathias. Inköp görs via svenska fotbollsforbundet.	ML IA/AH
5.	Domarfrågor	
	<i>Tränarna behöver kontakta domarna tre dagar innan match, stöttning och peppning. Tas upp under ledarmötet.</i> <ul style="list-style-type: none">Informeras på ledarmötet.	MH
6.	Utbildningsfrågor	
	<i>Några personer har gått och några personer kommer gå grundtränarutbildning innan årets slut.</i>	IA
7.	Material	
	<i>Klagomål om att nya bollarna måste pumpas innan träning, luften går ur. Kontakt behöver tas med XXL.</i>	ML/ Johanna Kansliet
	Förfrågningar från ledarmötet om investeringar till nästa säsong <ul style="list-style-type: none">Små mål, istället för koner kommer tittas över till nästa säsong.Gemensamma västar, ses över om nya västar behöver köpas in till nästa säsong.Målvaktsträning – utrustning, ses över till nästa säsong.Hantering av inlämnade matchkläder, matchkläderna inlämnade behöver ses igenom och hanteras till nästa säsong.	MH
8.	Förrådsfrågor	
	<i>Anna kommer skicka mail till Roos Bygg & Plåtarbeten och till Lindbergs Tak & Plåtslageri gällande offertförfrågan om att laga ett förrådskak.</i>	AH
	<i>Ny huvudsponsor är Lindbergs Tak & Plåtslageri. Den gamla huvudsponsorn ska tas bort från tryck mm.</i>	ML
	<ul style="list-style-type: none">Ett erbjudande om att åtgärda taket utan kostnad har inkommit. Roos Bygg & Plåtarbeten river taket och sätter ditt ett nytt, beroende på väder så kommer de och fixar taket.KS har fått ett eget förråd.	AH MH
9.	Kioskfrågor	
	<i>Magnus har meddelat kioskansvarig att vattnet måste stängas av.</i>	MH
10.	Information från ungdomsansvarig	



Protokoll styrelsemöte SK Iron Fotboll

2023-11-20

	<p>Utdrag gällande belastningsutdrag ska lämnas in till kansliet under april 2024. Ny funktion finns att skicka in utdraget digitalt vilket förespråkas.</p> <p>Anna, Isabell och Daniel blir ledarstödare, projekt via SISU.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Anna, Isabell och Daniel har varit på en digital föreläsning. • Inskolning med Tobias och är med i ett ledarskapsprojekt. • Ett rum för våra tränare ska skapas på Laget.se (SK Iron fotbollsledare), vilket gör det enklare med utskick och information som även går att svara på. 	IA/AH AH/IA/DI
11.	Information från senioransvarig	
	<p>Möte med ansvariga i seniorlaget är genomfört och Magnus kommer ha ett nytt möte med spelarna i damlaget.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Förslag finns för ny ledarstab i DAM 	MH MH
	Lagfrågor övrigt	
	<p>Isabell informerar att flera spelare kommer gå till IK Sirius. Magnus kommer boka in ett möte med F0809.</p> <p>Ledarmöte är den 25/10 kl 18.30 på dansbanan, Björklinge. Projektor behövs till dansbanan. Anna och Isabell kollar om det finns.</p> <p>Från ledarmötet, inför 2024</p> <ul style="list-style-type: none"> • Önskemål om egen cup • Gemensam målvaktsträning över årskullarna • Mer kontakt mellan årskullarna – hur kan vi underlätta • Digital bank med övningar – se punkt under ekonomi • Önskemål om gemensam lagetsida för tränarna – ger det något eller ska vi pusha för att använda fotbollssektionens sida för detta? • Boka in dag för löpteknik med friidrottstränare? • Söka efter nya junior och senior tränare. 	IA MH AH/IA ME MH MH AH/IA MH MH ML
13.	Planer och anläggning	
	<p>Magnus har haft kontakt med Uppsala kommun och det går inte att bevattna B-planen så länge det inte finns vattenutkast. Kommunen kan se till att det kommer jord och gräsfrön. Frågan får vila till nästa säsong.</p> <p>KS uppdaterar en ny skylt.</p>	MH MH
14	Ekonomi	
	<p>Nytt budgetmöte planeras. Ny budget ska vara klar till årsmötet. New Body gick dåligt.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Extern projektledare för att skapa röd tråd och uppstyrring av träningsmetodik mellan årskullarna? 	ME/ML ML
15.	Kansliet	
16.	Årshjul	
	<ul style="list-style-type: none"> • Budgetmöte • Representationsmöte den 4 december. • Tränarstabar 	
17.	Frågor till och från KS	
	<ul style="list-style-type: none"> • Inkommit lös första förfrågan om möjlighet till Futsal inom SK Iron. 	MH
18.	Laget.se	
19.	Övriga frågor	
	<p>Ledarmöte bokat onsdag den 25 oktober kl 18.30 på dansbanan (Björkis). Digital enkät under mötet. Magnus kommer att lämna ordförandeposten i styrelsen för att bli tränare för P11.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Information behöver planeras för att eftersöka ny sammankallande, materialansvarig samt 1-2 nya ledamöter till fotbollsstyrelsen (kombinera materialansvarig och ledamot i styrelsen? Utskick via fotbollssektionen till alla. • Förslag att styrelsen ska få träna gratis på gymmet – för att lättare locka nya ledamöter. • Att köpa in fler Herbox som sätts in på toaletterna. 	MH AH ES/FB



Protokoll styrelsemöte SK Iron Fotboll

2023-11-20

	<ul style="list-style-type: none">• Omklädningsrummen behöver ses över, vad fungerar? Lista till Uppsala kommun.• Inbjudan till julbord 9/12	
20.	Nästa möte	
	Nästa ordinarie styrelsemöte 9 december kl. 18.00 i klubblokalen.	MH
21.	Möte avslutas	

Vid protokollet:

Justerat av:

Helen Kyller Mård

Magnus Holmstam